



Östhammars Sport Klubb

Sektionsmöte torsdag 19/10

kl. 18.00 på IP

Fotbollssektion

Närvarande:

Jessica, Jenny, Lars-Ove, Jens, Dan, Mikael, Laila

Agenda

1. **Mötets öppnande**
2. **Fastställande av dagordning**
3. **Föregående protokoll**
4. **Ekonomi**
 - a) *Ekonomisk rapport*
Budget ligger bra till, ersättning för Roslagscupen och sponsringspengar har inkommit.
Film och ÖSK hoppar av Alliansen för Roslagscupen.
 - b) *Sponsringsläget*
All sponsring har inkommit
 - c) *Tränararvode samt milersättning*
Inget att rapportera.
Avtal behövs som underlag.
5. **Information**
 - a) *HS*
Johanna H tar hjälp av Jenny A, Jenny Ä och Camilla L för att hantera medlemsregistret.
 - b) *HÖFF*
Julgransförsäljning kommer.
Sportlotter säljs, 600 lotter utdelade.
Inget annat att rapportera.
 - c) *Plangruppen*
Anläggningen är igång och provkörd. Tömd och klar för vintern.
Planen återfylld, området runt återstår.
Brunnen är klar, 3 m³/h.
Lite småsaker kvar för igångtagning till säsongen, ex filter, mm.
CG vill ha invigning av systemet.
Jens rapporterar att golfklubben tyvärr inte har någon klippare att sälja.
Renovera pumphuset utvändigt.

6. Fotbollsverksamheten

a) Årsplaneringen

- För oktober inventera matchställ och önskemål inför kommande säsong.
 - Anmälan seniorlag.
 - Konstgrästider, inför december.
 - Bokningsmöten inför 2024.
 - Vintersäkra lägergården inom kort. LO kontaktar Jonas.
 - Cafeterian är stängd för säsongen, men återstår en hel del glass.
 - Översyn maskiner, klipparen servas. Nya klipparen går in i klockhuset.
 - Nästa söndagsmöte kommer i januari.
 - Planeringskonferens för styrelsen för 2024.
- Verksamhetsplanen. Arbetsgrupp, plan för konferensen och bokar diverse aktiviteter, mm. Jens kollar matställe.

b) Ledarkonferens

Lyckad, 13 st ledare. Riktigt go när Sasha tog kommandot. Nedvarvningsövningar efterfrågades och genomfördes. Fortsätter denna tråd även under nästa säsong. Girlpower i Danmark, för alla under 30 år, tipsades av Sasha.

Utifrån trygghets-enkäten:

- Fler föräldrar uppmärksammar att det finns kränkningar, utan att det tas tag i.
- Alla har inte möjlighet att vara med.
- Flera föräldrar vet inte vem man kan kontakta om någon blir utsatt.

=> Genomföra enkäten innan sommaruppehållet, för att hinna arbeta med den.

Verksamhetsplan och vision presenterades.

c) Verksamhetsberättelser

Är på gång. Mall finns på hemsidan. Utskick från LO kommer inom kort.

d) Utbildningar

Jens rapporterar att William Lind (RF-SISU) är på gång med alla föreningar i kommunen, tryggidrott, skador, mm. Dan tar på sig att skapa översikt över ledare och utbildningsnivå.

e) Valberedningen

Simon E, men har behov att ha backup.

f) Träningsplanering inför 2024

Se ovan.

g) Lag

Yngsta lagen kommer splittas, pojk- och flicklag, och de äldre lagen ses över, huruvida framtiden ser ut.

h) Ledare

Seniorledare behöver ses över.

Ledare för de yngre lagen behöver fångas upp med föräldramöte, där behov finns. Vara tydliga med att

styrelsen, gärna ser ett flertal ledare för att sprida uppgifterna för varje lag.
Eventuella avhopp som ledare?

7. Anläggningar

a) *IP*

Inget mer att rapportera.

b) *Lägergården*

Fönsterbyte sker inom kort, i november.

Stänger inom kort.

c) *Cafeterian*

Se ovan

8. Övriga frågor

a) *Inomhusträningar / Konstgräs*

Se ovan

b) *Sashas utbildningsprojekt*

Se ovan

c) *Tack till sponsorer*

Sker via annonsnytt, med fördel i januari för att inte drunkna i all annan annonsering.

9. Nästa möte/planeringskonferens

Förslag lördag 11 november kl 15.00